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Inleiding 

 
De tijd, die Louis LeRoy zo hoog in het vaandel heeft staan, werkt en dat is in de gebieden duidelijk 

waarneembaar. Dit wordt voor een ieder duidelijk, die de LeRoy-wandeling onderneemt.  

De vallende bladeren bedekken de bodem, de bomen worden steeds hoger, in het Wilgenbos vallen de 

afgeleefde wilgen om en worden vervangen door kastanjes, esdoorns en bamboe. Paden verdwijnen, 

groeien dicht en worden weer opengeknipt en voorzien van een nieuwe schelpen- of steenslag laag. 

Nieuwe activiteiten worden opgepakt en oude blijven liggen en verworden tot historie en ruïne. Ook 

dit gebeurt in de tijd. 

 

Het jaar 2023 was het jaar, dat het LeRoy-gebied 50 jaar bestond.  Daarom heeft het bestuur de 

naamgever op de voorpagina van dit jaarverslag  gezet en heeft men in een boomstam zijn beeltenis 

laten kerven door een kettingzaagkunstenaar. 

II.Activiteiten   

A. Externe contacten 
 

1.Buitenland 
 

Contact met de katholieke universiteit van Leuven in de personen van Bruno Noteboom en Michelle 

Mlaty. Laatst genoemde kwam interviewen voor haar promotie over de relatie tussen openbaar groen 

en privégroen. Iets wat het Leroy-gebied bij uitstek als onderwerp heeft 

II.Binnenland 

➢ Gemeente Groningen 

De gemeente en het bestuur van de stichting zijn al een aantal jaren in gesprek over fine-tuning van het 

convenant door er werkafspraken aan toe te voegen. Ook maakt de gemeente zich zorgen over het 

verlies aan bestuursleden, waardoor het bestuur minder slagvaardig wordt. Voorstel was dit jaar om de 

wijkvernieuwing te gebruiken om vrijwilligers en bestuursleden te werven door middel van een 

marketing campagne: “ Het verhaal van het LeRoy-gebied in Lewenborg” De constatering, dat de helft 

van de Lewenborgers niet weet, dat er in de wijk een LeRoy-gebied is geeft te denken. Dit kan en 

moet beter. Ondanks het maandelijkse artikel in de wijkkrant, de maandelijkse nieuwsbrief naar 198 

email-adressen, de facebook pagina en de website. Besloten werd om een communicatiedeskundige in 

te huren voor die campagne, hetgeen dan meteen een aanloopt naar het 50 jaar LeRoy-gebeuren  zou 

zijn. 

De gesprekken over de fine-tuning van het convenant liepen uiteindelijk stuk op een zinsnede, waarin 

de gemeente alle verantwoordelijkheid bij het bestuur legde en eiste, dat de gemeente van iedere vorm 

van aansprakelijkheid gevrijwaard zou blijven. Het bestuur besloot zich daarom zich nu op het maken 

van werkafspraken te concentreren.  

Zo werd vastgesteld, dat het Leroy-huis eigendom van de gemeente is, omdat het bestuur niet kon 

bewijzen, dat de stichting eigenaar was. De mondelinge toezegging van de toenmalige wethouder in 

2012 bleek nimmer op papier te zijn vastgelegd. Deze uitkomst heeft in ieder geval financiële 

gevolgen voor het LeRoy-bestuur: geen opstalverzekering meer van € 2000 en geen reservering van 



groot onderhoud meer van € 2500. De overige opstallen zoals de Werf, de diverse 

gereedschapsschuurtjes en kippenhokken zouden ook een opstalrecht vereisen, maar volgens de 

gemeentejurist Anje Buurma zou dat omzeild kunnen worden met een erfpachtconstructie. Het bestuur 

zit daar eigenlijk niet mee, want we hebben 50 jaar naar tevredenheid gefunctioneerd zonder al die 

haarkloverijen. En kijk eens wat een prachtig gebied is het geworden. 

En verder: 

- Op 19 januari heeft het bestuur kennis gemaakt met Anna Bloem: de stadsdeelcoördinator, die 

Ronald opvolgt. Aan haar werden vragen voor gelegd over vergunningen voor het festival en 

banners. Zij zou dat uit gaan zetten. 

- De gemeente heeft een zieke kastanje aan de Stuurboordswal weg laten halen, maar dit niet 

gemeld. Toevallig ontdekte bestuurslid Gerrit Vos dit bij het passeren van de bewuste plek. 

.Gert van ‘t Hooft heeft excuses gemaakt.  E.e.a. is aangekaart bij Ronald.  Er wordt een 

commissie gevormd, die een werkdocument gaat opstellen, opdat dit soort miscommunicatie 

in de toekomst kan worden voorkomen  

- Jouke Jop, projectsecretaris van de wijkvernieuwing en rechterhand van Diet Hensums, heeft 

een toelichting gegeven op het voornemen van gemeente,  jongerenwerkers en jeugd om een 

JOP (jongeren ontmoetingsplek) in te richten op het trapveldje nabij de voetbalkooi, 

buitenfitness en fruittuin. Het bestuur heeft hier geen bezwaar tegen en heeft er vertrouwen in, 

dat de spelregels gevolgd zullen worden. Gerrit noemt nog de historie van de vuurplek tussen 

Mast en Kajuit, die uitmondde in een dagelijks vuur tot diep in de nacht. Dus zal er wel 

gemonitord moeten worden. Wim heeft er vertrouwen in, maar het proces moet gevolgd 

worden. 

- In mei is de gebiedswethouder Rik van den Niejenhuis en in oktober is de functionele 

wethouder Miriam Wijhma rondgeleid in het gebied door Gerrit. Beiden toonden zich  

enthousiast en beloofden nog een keer terug te komen.. 

- OP vrijdag 20 oktober om 10.00 uur is het jaarverslag 2022 overhandigd aan de wethouder. 

 

➢ Rondleidingen 

 

- In het kader van het scheppen van een “Verhaal van het Leroy-gebied” is onze 

begeleider rondgeleid om een goed idee te krijgen waarover dat verhaal zou moeten 

gaan. 

- De eco-hoveniers werden op 12 oktober en 30 november rondgeleid in het kader van 

hun opleiding. Deze hoveniers komen uit het hele land. 

- DWDW (De Wijk De Wereld). De dames Nienke van de Zadenbank (Forum) en 

Manon (coördinator DOK) zijn rondgeleid op 18 januari. Dit was naar aanleiding van 

een gesprek met Karin in het Dok over een mogelijke combi/samenwerking. De dames 

zagen die mogelijkheid wel en de bedoeling is dat we samen gaan optrekken. In dit 

verband is het goed om te weten wanneer de Werf klaar en operationeel zou zijn. Dit 

gebouw dan kan die ook hiervoor (DWDW) in de verhuur. (zie: De Werf 

- Op zondag 17 sep. 23 heeft Gerrit 10 bewoners van Garmerwolde rond geleid na een korte 

uitleg over het gebied. Ze waren laaiend enthousiast en name een bundel flyers mee om in het 



buurthuis te leggen. Misschien wordt het gebied zelfs opgenomen in het zg. “ommetje” van 

Garmerwolde. 

 

➢ Stichting Tijd 

 
Als afsluiting van het festival voor het 50 jarig bestaan van het Leroy-gebied heeft het bestuur  de 

vrijwilligers te gefêteerd  met een excursie naar de eco-kathedraal in Mildam en de Kennedy-laan in 

Heerenveen. De rit werd gemaakt met een heuse touringcar met een superchauffeur. Een zeer 

geslaagde dag. Arvid verraste Peter Wouda (de coördinator) met een boompje uit het Groningse 

pinetum. (zie ook onder: Zusterorganisaties)  

 

   

➢ OBS De Swaoistee 

 
Er is weer contact geweest vanwege de kabouterspeurtocht. Tevens zijn de speelmiddagen op de Werf 

in ere hersteld. Er vanuit gaand dat de verbouwing van de Werf eerst afgerond moet zijn om gevaar 

voor de peuters te voorkomen. (zie: Vg. De Werf) 

 

➢ CBS Het Kompas 
 

Het Kompas wilde in hun lustrumweek (50 jaar Kompas) van 10 – 15 juli in het gebied rond wandelen 

met groepen van 22 leerlingen. Helaas moesten we zeggen, dat we daar de capaciteit  op dat moment 

niet voor hadden. In plaats daarvan deed LeRoy (lees: Gerrit) het voorstel om met een aantal teams 

mee te doen met de speurtocht van 17 juni en - als dat beviel- dan mocht de school het materiaal  

kopiëren en in eigen beheer uitvoeren. Op 6 juli heeft leerkracht Lydia met Gerrit een proefronde 

gelopen. Het Kompas werd in het bezit gesteld van de speurtocht, die ze op 13 juli wilden gaan 

uitvoeren  

➢ Discussieochtend 

 
Op 28 oktober vond een geanimeerde discussie plaats over de zin en onzin van de LeRoy-filosofie in 

aanwezigheid van Julian Raxworthy (Australisch landschapsdeskundige). Hieraan namen 7 leden van 

Woeker en 3 LeRoy-ers deel (zie II a1) 
 
 

 

 

B. Vergaderingen met bewoners 
 

Incidentele acties (een greep uit de vele door wijkbewoners e.a. ingebrachte 

items/ideeën)  

 

➢ Karin: 

Legt uit wat De Wijk De Wereld betekent en wat die organisatie wil bereiken in Lewenborg. Er is bv 

een wijklied gecomponeerd door Tamar, een bewoonster van het eerste uur en nu teruggekeerd in de 

wijk. Het gaat om verbinden en elkaar ondersteunen. Op 15 april gaat de theaterkar door de wijk en er 

is dan ook arabische dans: de dabke. Elkaar leren kennen is het doel en als het voorbij is moet het niet 



stoppen. Woensdag 6 april waren de makers weer in het Do:  Karin maakte contact tussen Wini en 

Janko. Philip wordt het contact voor Gerrit.  

 

➢ Algemeen: 

In een gesprek werd geconstateerd, dat alle besturen het moeilijk hebben en werd er gesuggereerd, dat 

een besturenkoepel een oplossing zou kunnen zijn. We hebben het al een over een zakelijk bestuur 

gehad, dit zou zoiets kunnen zijn. Suggestie: misschien eens praten met Link050 en/of de Fair Practice 

Coach. Gerrit zou dit op zich nemen. 

➢ Merel Thomese (de lessenpakketontwikkelaar)  
 

Zij kon melden dat de subsidie voor ontwikkeling van de lessen (CMK) is ontvangen. Er zijn  data 

afgesproken met de Swoaistee voor de pilot: 

o Introductieles maandagmiddag 19 juni 13-15 uur 

o Excursie dinsdagmiddag 20 juni 13-15 uur 

o Mozaiekles dinsdagmiddag 27 juni 13-15 uur 

 

Verder: een moment zoeken voor plaatsing object en evt. pers. Er wordt gemozaiekt met de dames om 

die workshop vorm te geven. 7 maart om 11.00 uur werd er door Merel en co. met Gerrit de excursie 

gelopen, 

Ook is er contact met de bijenstal Langszij de Wilgen geweest. Sieni en Jan Pijper hebben een 

programma opgesteld voor een bezoek aan de bijenstal in het kader van dit project. 

 

Tenslotte: het valt mooi binnen het 50-jarig jubileum feest! 

 

➢ Marcel: 

Introduceert zich als lid van de stichting Lokaal Motief met een werkplaats in Haren. Het doel is om 

van afval dingen te maken. Nieuw ‘Project Buurtbank’: bewoners zoeken een leuk plekje, verzamelen 

afval (hard plastic) waarvan dan zittingen gemaakt worden. PP5 moet erop staan. Hij vraagt of LeRoy 

e.e.a wil sponsoren.  Een bank kost € 1500. Daar denkt het bestuur nog wel even ernstig over na (een 

rib uit ons lijf) . Een inzamelpunt zien we wel zitten bv voor de 2e zaterdag. 

 
➢ Arie-Pieter van Overstag: 

De buurtmoeders willen op De Werf een huiskamer willen openen. Er zijn al door en met kinderen 

vogelkastjes gemaakt op De Werf. Deze ruimte blijkt dus klaar voor gebruik. Een mooi moment om te 

kijken naar de mogelijkheden die vanuit Overstag al eerder zijn genoemd (o.a. is toen een (moes)tuin 

voor de buurt met koffie en thee/gezelligheid en ontmoeting ter sprake gekomen) Dit zou conform een 

eerdere afspraak zijn . 

Het bestuur stelt voor om 1 dagdeel te experimenteren na overleg met Wim (contact-persoon DE 

Werf) als ie terug is. 

➢ Hanna  

is met veel projecten in de wijk bezig o.a. de vreedzame wijk, buurtmoeders en veel projecten vanuit 

het wijkbudget. Via dat wijkbudget heeft ze Arie-Pieter leren kennen.  

Het idee is gelanceerd van een gemeenschappelijke moestuin voor de educatieve en verbindende 

verbouw van plantjes met evt. een buurtkas. Zeker ook gericht op de onderbouw, want de bovenbouw 

gaat al naar de Wiershoeck (Beijum) Gezocht moet worden naar een plek in de wijk. De Werf valt af. 



De fruittuin?? Dan met Sigrid overleggen, want die is projectdrager van fruittuin en smulbos. Er komt 

misschien 6000 euro uit het wijkbudget. Ze houden ons op de hoogte van de plannen 

➢ Werner Dietz: 

Mag hij de zandbank gebruiken voor het leren van pijl en boog schieten?? Een cursus voor jeugd en 

volwassenen.  Hij is gediplomeerd instructeur (gegevens: Patrijspoort 1, 9733 GG Groningen, 06-

12045267, alkmaar2014@gmail.com) Het bestuur staat hier niet afwijzend tegenover, maar wil wel 

garanties met betrekking tot de veiligheid. Er zal dan ook een gebruiksovereenkomst opgesteld moeten 

worden. Gerrit neemt dit mee.  

➢ Algemeen 

I. Een aantal klachten over het groen: 

-Kajuit 25 >> takken hangen over de tuin, valt mee, bewoners vragen wat ze zelf kunnen, het zijn 

dunnetjes . opgelost 

- Patrijspoort. >>Brian en Lisa kunnen niet meer rond de Stuurboordswalvijver. De binnenhofgroep 

pakt het aan op 8 juli. Dit leidt tot het voorstel om een ontmoeting te organiseren tussen de 

binnenhofgroep en de zaterdag groep. De zaterdaggroep reageert: zij vinden dergelijke bestellingen te 

gemakkelijk. Er moet dus  gepraat worden en gevraagd om ‘handjes’. 

-Roer (Jannie) a >> Er staat een boom, waar de buurvrouw 5 keer per dag de blaadjes en ander afval 

uit de tuin moet vegen, ze kan er niet zitten. Gerrit vraagt een kapvergunning aan en krijgt die! De kap 

zou samen kunnen gaan met die van de treurwilg van het Binnenhof. Walter weet er van . 

- Roer b >>Er liggen takken, die voor een deel bij Arvid vandaan komen, maar waarschijnlijk zagen 

ook bewoners hun kans schoon. Gerrit zegt toe dat we vrijwilligers zullen vragen: tekstje maken en 25 

keer kopiëren, door de bus gooien met een uitnodiging voor het Leroy-huis . Als er geen reacties 

komen laten we het liggen?! Rex heeft actie ondernomen. Er was zelfs een bewoner van Roer (Wim 

Weseman) bij. De takken zijn nu weg en het  pad is opnieuw belegd met grit (zie nieuws op de 

website) 

II.Het uitstrooien van de as van een overleden wijkbewoner  gaat op zondag 12 november plaats 

vinden, vermoedelijk ‘s middags in de Appelhof  

 

 

 

C. Bestuursperikelen 
 

Helaas moest onze penningmeester in april 2023 het stokje overdragen aan de secretaris, zodat deze nu 

een dubbel functie heeft. Reden te meer om versterking van het nu nog maar 3 koppige bestuur te 

zoeken. Via een probleembank kon Mariëtte geïnteresseerd worden voor een functie in het bestuur. 

Niek van den Berg kwam binnen via een nestkastproject, waaraan zijn zoon deelnam. En Klaas 

Grijpstra kwam binnen via de zaterdaggroep. 

Deze 3 bestuursleden zullen voorzichtig ingewerkt worden. Wat zijn hum aandachtsgebieden.?  Opdat 

de taken wat meer verdeeld kunnen worden over de bestuursleden. 

Niek ging direct voortvarend van start door een stuk te schrijven over de portefeuilles van het bestuur 

en de positie van de projectdragers, waarbij een aandachtspunt de dubbelfunctie van een aantal 

bestuursleden, die ook projecten aan sturen, was. (zie onder) 

mailto:alkmaar2014@gmail.com


1)  Portefeuilles bestuur 

Hiervoor zijn 2 documenten aangeleverd, waarin een voorlopige schets van die portefeuilles wordt 

gegeven en een overzicht van de activiteiten, die de secretaris Gerrit Vos in de loop der tijden naar 

zich toe heeft getrokken (vaak: moeten trekken) In dit verband vraagt Gerrit zich af wat essentieel is 

en wat eventueel niet meer gedaan hoeft te worden. Dwz moet er niet een onderscheid gemaakt 

worden tussen bestuur en projecten? Nu is het zo, dat bestuurders vaak ook projectdrager zijn, wat 

soms onduidelijkheid veroorzaakt en misschien ook belangenverstrengeling. Zou de drempel voor 

deelname verlaagd kunnen worden (door bv een gereedschapsbeheerder in het leven te roepen en daar 

kandidaten voor zoeken)?? Hierdoor zou het bestuur zich kunnen concentreren op zijn eigenlijke taken 

in engere zin en de uitvoerende taken uitbesteden aan gretige bewoners. Dit zou een organogram 

vereisen om die zaken helder in beeld te krijgen. Niek gaat daar een blik op werpen. (zie onder)  

2)  Herstructurering bestuur 

Niek geeft een voorzet aan de hand van een door hem geproduceerde stuk: de concept-statuten 

voorzien in 7 bestuursleden. 

De centrale vraag hierbij is: Moeten de huidige activiteiten ook allemaal in het bestuur of kan het 

ook anders??? Is het een optie om werkgroepen te vormen en die te koppelen aan een bestuurslid op 

basis van nabijheid, affiniteit oid? 

In ieder geval zou er ook een HH-reglement moeten zijn. Gerrit meldt, dat er een concept is en belooft 

dat rond te sturen. Daarin zou ook geregeld moeten worden zaken als openbaarheid van de 

vergaderingen, zittingstermijn bestuursleden bv. 

We hebben 21 projecten en 6 aandachtsgebieden: 

- Bewonerscontacten (Mariette overweegt) 

- PR: Wijkkrant (Wim) / Instagram / Facebook /Vrienden van LeRoy-pagina / Website / 

Nieuwsbrief via email  

- Gereedschap (klaas overweegt) 

- Educatie:  Bijen (Sieni) / Kunst / Spelen in de natuur>  natuurbelevenispad *) / Kleuters op de 

werf / Eco-hoveniers en bio-tuinieren cursussen / Natuurphotografie cursus / etc. 

*) In dit verband is een lessenpakket in drie delen in ontwikkeling in samenwerking met De Swaoistee 

(zie boven) 

- LeRoy-huis: Agenda website / Schoonhouden (nu: Sieni en Jan)  

- Nestkasten (is een project, maar wordt uitgevoerd op de werf) 

- De zaterdag-groep 

- De groenvoorziening van met name de 770 bomen in de gaten houden 

 

3)  Voedselbos 

Wachten af wat de subsidie gaat doen en wat Sigrid vervolgens gaat doen. 

 

 



4)  Overdracht financiën 

Op 4 april was  de overdracht ten overstaand van de gemeenteambtenaren. Inmiddels zijn 2021 en 

2022 goedgekeurd en gaat de nieuwe penningmeester met frisse moed aan de slag. De subsidie 

aanvraag voor 2023 is ingediend en Anna gaat ermee aan de slag  

En dan moet de betaalpas er nog komen en geactiveerd worden. 

D. Zusterorganisaties 
 

Met 4 vrijwilligers ging het bestuur op de fiets naar landgoed Ewsum, waar de Natuur- en milieufederatie 

Groningen en Landschapsbeheer Groningen het festival ‘Goudgroen’ organiseerden. Interessante lezingen, 

wandelingen en fietstochten brachten ons nieuwe inzichten. Vermeld kan worden, dat een contact uit de jaren nul 

werd hersteld, waar het bestuur destijds participeerde in een poging van de NMFG om alle groenorganisaties van 

stad te verenigen. 

Als afsluiting van het festivaljaar (LeRoy50jaar) organiseerde het bestuur een excursie voor de vrijwilligers naar 

de eco-kathedraal In Mildam.  (Een levenswerk van Louis LeRoy. In 30 jaar zijn 15000 vrachtwagens van 15 ton 

stenig materiaal door zijn handen gegaan) en de Kennedylaan in Heerenveen (het eerste project, dat met een 

gemeente tot een convenant voor 100 jaar samenwerking aan het eco-kathedrale proces leidde. Hiervoor gingen 

we in een bus met 33 personen een kijkje nemen en mee stapelen. 

Ook nam het bestuur deel aan het sorteren van boompjes voor de boomplantdag op het honk van 

Landschapsbeheer. 

Helaas zijn we er  niet in geslaagd om de maaibrigade weer voor de fruittuin in te zetten. Dat gaan we voor 2024 

beter doen. 

Ook kregen we een aanvraag van de IVN Groningen / Haren om in februari 2024 een uilenballendag te 

organiseren. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

III. PR 

A. Festival ter gelegenheid van het 50-jarig bestaan van de LeRoy-

gebieden. 
 

Er werd een projectgroep 50j LR opgericht (ca 16 a 18 leden) , die vanaf januari regelmatig overleg 

pleegde, op basis van een werkdocument.  De groep besloot om niet één moment met alles erop en 

eraan te creëren, maar gedurende een maand allerlei zaken te organiseren in de hoop, dat er daardoor 

meer bekendheid zou ontstaan in de wijk en er meer nieuwe bestuursleden zich zouden aanmelden. Dit 

in relatie tot de wens van de gemeente om het verhaal van LeRoy naar de wijk te brengen zodat de 

bestuursstructuur versterkt kan worden. (zie hierboven bij : Externe contacten ➔ gemeente) 

Elk onderdeel van het proces zou volgens de volgende stappen uitgevoerd gaan worden: denken 

ontwerpen goedkeuren produceren en factureren 

Tijdens het ontwikkelingsproces gebeurde onder meer het volgende:  

A.overleg met Bert Kragt over promotie-onderdelen 

 * Stikkers 500 (met 50 jaar er in) 

* Beechflags 5 van 2m x 0,80, alleen logo maar met een slogan bv: a. Bezig met bijen voor evenement 

bijenstal / b. Stapel op stenen voor de eco-kathedrale werkzaamheden / c. Gek op groen voor zagen en 

knippen 

* T shirts 60 met alleen logo M, X en XL 

B. 2 pagina’s in De Lewenborger in maart en mei met programma en per onderdeel een foto (Gerrit 

levert) + folder van Jannie in april  

 

C. Posters verspreiden  door de winkeliersvereniging te benaderen. Boekenthuis en Plus kan sowieso 

D. Gerrit is geïnterviewd door Joanna Paskewicz van De Lewenborger en door Yvon van Tekstief  

 

E .In de herfst is er nog een item op LewenborgTV geplaatst waarin een interview met secretaris 

Gerrit Vos. Ook was er  filmmateriaal van het festival opgenomen. Te bewonderen op de website 

F. Presentatie van het ontwikkelde lessenpakket voor de Swaoistee vond plaats op 12 juli om 9.00 

Uur. Alleen Gerrit kon aanwezig zijn. 

 

 

 

 

 



Overzicht van de activiteiten (a)en de daarvoor gemaakte kosten(b) 

(a) Activiteiten  

 

Datu

m 

Activiteit Organisator opmerkingen Actie? 

21 - 4 Festival pagina in 

Lewenborger 

Grr done  

18 – 5 Festival pagina in 

Lewenborger 

grr   

13 – 5 Schabloon schilderen 

en stikkers plakken 

Schabloon ploeg 

bestaande uit claja, 

klaas, lies, niena, 

sandra 

En wie nog maar 

wil 

Is er 

belangstelli

ng voor 12- 

5??? Dan 

kan klaas 

nog 

meedoen 

27 – 5 Schabloon schilderen 

en stikkers plakken 

Schabloon ploeg   

27-5 Nestkasten inspectie Opgeven: 

wimvelt70@gmail.com 

5 personen,  Verzamelen 

13:00 de 

Werf 

29-5 Posters activiteiten 

printen 

Klaas Grr ➔ maja ➔ 

maaike 

 

2-6 Vleermuiswandeling 1 Opgeven: sandrawever-

vos@hotmail.com 

20 personen 21:00 in 

LRH 

3-6 Vogelgeluidenwandeli

ng 

Opgeven: 

jetsegoris@gmail.com 

5 personen 08:00 in 

LRH 

3-6 Rondleiding LR 1 Opgeven: 

tirregsov@outlook.com 

12 personen   Maja 

begeleid 

13:00 in 

LRH 

4-6 Pinetumexcursie 1 Opgeven: 

rexleber@live.nl 

3 tijdsloten van 20 

min. Groep van 5 

personen  

14:00  

14:30 

15:00 

in pinetum 

     

9-6 Vleermuiswandeling 2 Opgeven: sandrawever-

vos@hotmail.com 

20 personen 21:00 in 

LRH 

10-6 Pinetumexcursie 2 Opgeven: 

rexleber@live.nl 

3 tijdsloten van 20 

min. Groep van 5 

personen  

14:00  

14:30 

15:00 

in pinetum 

5 – 6 Slootjes poster 

verspreiden 

LRavond poster 

verspreiden 

Lies 

Sandra 
Incl. schraag met  

posters en boer plus 

 beachflag naar  

winkelcentrum  

➔ klaas / wim 
 

 

10 – 6 Slootjes dag IVN 

 

Met schepnetjes 

vissen en ook nog 

onder de 

microscoop kijken 

wat er zoal in het 

14:00 in 

LRH 

mailto:sandrawever-vos@hotmail.com
mailto:sandrawever-vos@hotmail.com
mailto:sandrawever-vos@hotmail.com
mailto:sandrawever-vos@hotmail.com


Datu

m 

Activiteit Organisator opmerkingen Actie? 

water zit. 

11 – 6 Rondleiding LR 2 Opgeven: 

tirregsov@outlook.com 

12 personen  13:00 in 

LRH 

     

     

13- 6  Tentoonstelling 

posters en photoos en 

film van LR in het 

DOK 

stichting 1 gratis 

consumptie 

19:30 – 

22:00 

DOK 

17-6 Speurtocht met vragen Eventueel opgeven: 

ludwigwever@gmail.c

om 
 

13 – 16 

Per kwartier 

starten in kleine 

groepjes 

Laatste 

binnenkomst 17:00 

13:00 Start 

in LRH 

18-6 Qi Gong Arthur  11:00, 13:00 

en 15:00 op 

de zandbank 

14 – 6 Santelli poster 

verspreiden en de 

marktdag poster  

Lies 

sandra 

Schraag met A3 en 

beachflag plaatsen 

winkelcentrum 

Klaas / wim 

21 -6 14:00 haka workshop 

 

14:30 jeugdcircus 

Santelli workshop 

Maja ontvangt Er komen 2 

circusdocenten en 

vrachtwagen vol 

materiaal 

14:00 

Zandbank 

24-6 Markt, met ambachten 

en proeverijen en 

stekjes ruilen 

Projectgroep vanaf 

10:00 

20 Kraampjes 

geregeld, 

opstelling zie 

tekening 

13:00 – 

17:00 

zandbank 

24-6 Muziekavond klaja Nina 

Kwajr 

Johnny loves me 

Van de Straat  

 

19:30 – 

22:30 

Zandbank 

     

25-6 Wildpukwandeling 1 max 12 personen 

opgeven 

tirregsov@outlook.com 

Groene zon 

saskia 

10 – 12, 

verzamelen 

in LRH 

25 - 6 Kettingzaagkunstenaar  Grr Boom in de werf 13 - 15 

1-7 Pinetumexcursie 3 Opgeven: 

rexleber@live.nl 

3 tijdsloten van 20 

min. Groep van 5 

personen  

14:00 

14:30 

15:00 

 in pinetum 

1-7 Wildplukwandeling 2 max 12 personen 

opgeven 

tirregsov@outlook.com 

Sanne scheltema / 

greendreamster 

15:00 in het 

LRH 

2-7 Rondleiding LR Opgeven: 

tirregsov@outlook.com 

12 personen  13:00 in 

LRH 

8-7 Open bijendag Sieni pijper   

     

 



(b) Kosten: 

 

Activiteit Organisatie Trekker poen voldaan 

Jeugdcircus workshop santelli maja 750 √ 

Haka workshop Haka groep Grr 500 √ 

Dirigent Kwajr Kwajr klaja 700 √ 

Vleermuizen tocht 2x Vleermuizen 

werkgroep 

Sandra / groep 20 

personen 

100 √ 

Kettingzaagkunstenaar Doderik Grr 500 400 

√ 

Tenten Scouting René 200 310 

√ 

Optreden johnny loves 

me 

Johnny Klaja 450  √ 

Optreden van de straat Van de straat Klaja 1200 

Geluid 

665 

Jetse 54 

+545 

1264 

Tentoonstelling in het 

DOK 

Bestuur Grr 1000 72 

√ 

2 paginaas in de 

lewenborger 

Bestuur Grr 550 √ 

Ontwerp campagne 

incl. stikkers, banners, 

t-shirts, schablonen 

ed. 

Kragtvorm Grr 1725 1502 

√ 

Wildpluk groene zon Saskia grr 75 gratis 

12 ambachten Onstwedder gaarv’n Jannie 495 √ 

Kraampjes Hettinga Grr 500  423  

√ 

Ehbo muziekavond Rode kruis Maja 26.25 √ 

Speurtocht Brecht / ludwig Btrecht 63.02 √ 

Wildpluk 

greendreamster 

Sanne Grr 75 √ 

Evenementen posters Maaike uyleman Maja 181 √ 

Totaal   8951 7861.50 

 

B. De Wijkkrant 
 
In iedere editie werd een artikel over Leroy geplaatst, zodat Lewenborg op de hoogte bleef van 

hetgeen in en om het LeRoy-gebied plaatsvond. . Bovendien werd een flyer ontworpen en gedrukt, 

waarin een oproep werd gedaan om mee te werken in het gebied. Deze flyer werd meegegeven met de 

wijkkrant in een oplage van 5000 stuks en resulteerde in 12 nieuwe leden voor de zaterdaggroep (in 

totaal nu 34 leden) waarvan er iedere zaterdag  toch wel 5 á 10 acte de presence geven. 

 

C. De Randborden 
 
Er is een nieuw ontwerp gemaakt, aangepast aan de gewijzigde situatie. Deze vernieuwde borden zijn 

inmiddels in hun frame geplaatst. Helaas is er 1 bord ontvreemd en in 1 bord is een gat geblazen met 



vuurwerk.  En het bleek, dat op 1 plek (bij de ingang van het gebied vanaf de Noorddijkerweg) een 

bord nog ontbrak, dat inmiddels ingevoegd is. 

 

D. De Folder 
 
Nieuwe productie: inclusief de nieuwe Salamanderpoel. Ook is nu de gerealiseerde fruittuin 

opgenomen, die ingericht werd als compensatie voor het verloren gebied door de bouw van Atlantis. 

 

E. De nieuwsbrief 
 

Rond de eerste van de maand wordt een nieuwsbrief verzonden aan 198 geïnteresseerden met daarin 

de laatste nieuwtjes, info over de open dag (de 2e zaterdag in de maand) en wat dies meer zij. Nu we 

dat met behulp van de Mailchimp doen zien we, dat 40% de mail ook opent en hetgeen voor een 

nieuwsbrief vrij hoog te zijn. In de nieuwsbrief van december hebben we de geadresseerden gevraagd 

om JA te antwoorden als ze de brief willen blijven ontvangen. Tot nu toe staat de teller op 57. 

 

F. De website 
 
De website: www.leroy-groningen.nl werd in het voorjaar van 2022 uitbesteed aan een professionele 

websitebouwer. De nieuwe site ging op 1 oktober 2022 de lucht in, waarna er natuurlijk nog heel wat 

werk verzet moest worden. Dit proces liep dit jaar door. Hiervoor werd met behulp van de gemeente 

professionele hulp ingeschakeld, vooral om de algemene communicatie te verbeteren, de bekendheid 

van LeRoyte vergroten en de leegloop van het bestuur te stoppen en om te keren (zie hiervoor het stuk 

Bestuursperikelen hierboven). Op 9 november werd een statistiek module geinstalleerd. Die de 

freqentie van het bezoek monitort. Daaruit bleek, dat sindsdien 1480 personen de website bezochten. 

 

G. Faceboek 
 
Het is gemakkelijker om berichten en foto's te plaatsen op Facebook, waarbij ook bekeken kan worden 

wat voor bereik een bericht heeft, welk reacties bezoekers geven en hoeveel mensen LeRoy-nieuws 

volgen. (De nieuwe website haalt zijn nieuws dan ook uitsluitend hiervandaan) 

De pagina “Vrienden van LeRoy” is nieuw leven in geblazen, waarvoor inmiddels 77 mensen zich 

aangemeld hebben. 

Sinds 9 november is er ook een statistiek app actief op de website, die telt hoeveel bezoekers er komen 

en hoeveel kliks ze doen: sindsdien heeft de website 532 bezoekers gekregen. 

De activiteiten van de stichting op Facebook worden ook door de website van Lewenborg 

gepubliceerd: https://lewenborg.info/stichting-leroy/ 

 

 

H. LeRoy-huis 
 

2 aspecten lichten we er uit: 

Open dag 

 
Iedere tweede zaterdag van de maand wordt open huis gehouden. De bedoeling hiervan is dat het 

LeRoy-huis open staat en bemand is zodat bewoners kunnen binnenlopen voor een praatje en een kop 

koffie. Ook kan er dan gewerkt worden in het gebied. Zo zijn er weer de nodige berenklauwen 

gestoken en bramenwortels uitgegraven en er is dit jaar veel grit gereden. 

http://www.leroy-groningen.nl/


Voor deze 2e zaterdag is nu een appgroep opgericht met als doel het (onderlinge) contact van de 

vrijwilligers, die regelmatig aanwezig zijn, te verbeteren. De secretaris is intussen terug en draagt het 

stokje over aan Rene van Wezel, die dit zaterdagvrijwilligersproject in de lucht zal houden. Inmiddels 

heeft deze app-groep 16 deelnemers, waarvan er op zaterdag gemiddeld 5à 10 op komen dagen. 

Het enthousiasme van de deelnemers groeide en men vroeg om nog een zaterdag om activiteiten te 

ontplooien en zo werd de 4e zaterdag ook in de agenda op de website ingevuld. 

Door de flyer actie met behulp van de wijkkrant groeide de groep naar een totaal van 34 personen 

 

Verhuur 

Dit is sinds 2022 weer voorzichtig opgestart nu corona wat naar de achtergrond is verdwenen. Maar 

we blijven waakzaam, het is nog niet weg. 

Eén van der huurders dit jaar was Sanne Scheltema van de Greendreamster, die vanuit het LeRoy-huis 

met een groep wildplukkers het gebied bezocht. Ook een aantal andere natuurgerelateerde organisaties 

maakte gebruik van de faciliteit van het LeRoy-huis en het omliggende gebied. De Groningse 

Bijenvereniging huurde ook dit jaar het huis voor het uitvoeren van de jaarlijkse imkerscursus, daarbij 

ook gebruik makend van de faciliteiten van de bijenstal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



IV. Het Groen 

 

Een overzicht van incidentele activiteiten in het groen van het LeRoy-gebied: 

 

A. Natuurwerkdag 
 

Er werd op de website van Landschapsbeheer Groningen (waarmee we samen deze dag organiseren) 

een project gedefinieerd, waardoor een gezin uit Winschoten (vader, moeder, drie kinderen) en een 

inwoonster van de Oosterpoort acte de presence gaven. Zo’n 25 planten: vlinderstruiken, 

bessenstruiken, frambozen, appel- en pruimenbomen werden de grond in gebracht, die vrijgekomen 

was, doordat de woningbouw vereniging Nijestee in overleg met de bewoners de erfscheidingen terug 

bracht tot de kadastergrens. Dat leverde 200 m2 heroverde LeRoy-grond op, die op deze wijze 

opnieuw ingericht wordt. 

 

B. TKP-vrijwilligers 
 

Deze personeelsleden van TKP krijgen een dag van hun werkgever om vrijwilligers werk te 

verrichten. Dit deden ze in het Pinetum, waar ze 5 wilgen knotten. Onderwijl vertelde Rex honderduit 

over de bijzondere coniferen in zijn project. De deelnemers werden zo enthousiast, dat ze dit jaarlijks 

willen uitvoeren. 

C. De Kikkerspeurtocht 
 

Afgelast 

 

D. Spelen in de natuur 
 

-Incident bij slootjes dag: oma en kleinkind (dat niet kon zwemmen) vielen bijna van het vlotje toen 

een zware mevrouw er ook op ging staan. Dus pamflet met ‘zwemdiploma verplicht’  bevestigd  op 

het vlotje. Dit is in september aangebracht, maar er werd in november geconstateerd, dat het 

verdwenen is. 

-De eco-hoveniers kwamen op woensdag 4 oktober een workshop “spelen in de natuur” doen onder 

leiding van Heilien Tonckens (bestuurslid van de Stichting Tijd) waarna ze in kleine groepen de 

mogelijkheden voor speelaanleidingen gaan bekijken.  Feit: toestellen vereisen certificering en 

jaarlijkse keuringen, speelaanleidingen  niet. Andere mogelijkheid om het attractiebesluit te omzeilen: 

tijdelijke touwconstructies 

E. Baggeren van de vijvers 
 

Dit vond plaats in het begin van het jaar. Pikant detail was, dat de werkzaamheden de overstort van het 

riool blokkeerden, waardoor het peil van de vijver 1 m hoger werd en de paden rondom niet meer 

begaanbaar waren. Dat werd snel opgelost. 



F. Het Thor Heyerdahlcollege 
 

Op 29 maart om 09:00 kwamen leerlingen van het Thor Heyerdahl college werken in het gebied 

werken. Dat viel niet mee. Ondanks de instructies had men geen oude kleren en oude schoenen 

aangetrokken, dus was men heel benauwd voor een smetje. Er was hen gevraagd om fruitstruiken te 

bevrijden van gras, bramen in te korten en bomen te zagen. Het ging allemaal moeizaam, de 

begeleiders werkten het hardst, maar dit voorbeeld werd niet gevolgd. Uiteindelijk is er toch nog wel 

wat gedaan al sneuvelde er een fruitboom.  

G. Lentekriebels  
 
De deelname was erg mager, hetgeen de discussie oproept: gaan we er wel mee door??? De Binnenhof 

en deelgebied Want organiseren een eigen lentekriebelactie, waarbij die van Want opvalt door een 

hoog schuur-uitruim-gehalte.. 

 

H. Snoeicursus 
 

In oktober werd een fruitboomsnoeicursus georganiseerd, waarbij Bas Schooneboom deskundig uitleg 

gaf en voordeed op welke wijze de handelingen uitgevoerd dienden te worden. 

 

 
 



Ook werden allerhande onbekend fruitrassen getoond ‘ter leringh ende vermaeck’.. 

 
 

I. Berenklauwen 
 

Het Wilgenbos en de strook langs de Loefzijde bleken te voldoen aan de wet van de tuinier: “1 jaar 

zaad 7 jaar kwaad”. Er moest dus nog flink gestoken worden.  

Ook in de tuinen bij het LeRoy-huis moesten de imkers de nodige berenklauwen onschadelijk maken. 

(hoewel het een bijvriendelijke plant is) 

 

J. Kappen 
 
Een mail over dode 2 bomen naar Eigenhoutje en Gerard Demandt. Er moest wel een vergunning 

aanvragen, want de verordening zegt alleen iets over de dikte,  niet of ze leven. Vanwege 

noodslachting snel toegekend. De dode populier neer gehaald en de abeel voorzien van een spanband, 

zodat ie niet valt. Wordt een  nieuwe afspraak voor gemaakt. 

7 maart gaat de dooie tak van de abeel achter Patrijspoort eraf, met Walter en evt. wat vrijwilligers 

Knotvergunning aangevraagd en verleend voor een abeel naast Mast 12, wel 6 weken wachten nog. 

Idem abeel Mast 15. Offerte gevraagd aan Arbor voor 1 spar en 2 abelen:  2500 euro. Walter deed het 

voor 1011,27 euro! 

De boom van Jannie (roer 265) is vergund door Gerard en gaat dus in december eraf. Dit combineren 

met de treurwilg van de Binnenhof, die slappe takken heeft, waar er al 3 van afgebroken zijn. Walter 

heeft nog wat takken weggehaald, die over de tuin van Jannie hingen (€ 60) 

Er kwam nog een boom (inheemse vogelkers) bij die Bas Schooneboom ontdekte in de boomgaard 

Want. Daarom is besloten de drie samen te doen in januari 2024 

In het gebied tussen Mast., Kajuit en Patrijspoort gingen 5 grote Italiaamnse populieren om. Ze zijn 

door vrijwilligers klein gemaakt. Een deel wordt door de gemeente opgehaald, de dikkere stukken 

worden gekloofd en gaan richting houtkachels. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



V. Projecten 

 

A. Pinetum  
 

Uitgevoerde werkzaamheden Pinetum en Stadswegtuin 2023 en begroting 2024 

• Project Roerdomp (rietreiger) 

Het project wordt gedragen door Arvid en is voornamelijk bedoeld om het Pinetum gedeelte grenzend 

tegen het Roer aantrekkelijker te maken en een mooi zitplekje langs de vijver te creëren. Het is de 

bedoeling het terras langs de vijver uit te breiden naar 27 meter. 

 

Aangrenzend aan Roer 15 hebben we een stuk grond in bruikleen, tot voor kort voornamelijk gebruikt 

als stortplaats door de buurt. 

 

Met vereende krachten is de boel in november 23 opgeruimd en hebben we er een leuk stuk van 

gemaakt. De man die op Roer 19 woont heeft ook meegeholpen en wil ook wel klusjes in de toekomst 

doen. 

De volgende bomen, struiken en planten zijn erin gezet. Dovemans netel gele en paarse, campanula, 

koninginnekruid, annemonen, akelei, crocosmia, schildpadbloem, geranium, brandkruid, valeriaan  

duizendblad en helleboris. De volgende coniferen: Chinese jeneverbes, Pinus pinea ( parasolden), 

Japanse larix, de P.wallachiana ( treurden), een Thuja, Laurier en een vlinderboom. 



 

Ook is het pad voorzien van nieuwe steentjes. Het pad wordt veel gebruikt door mensen die aan het 

Roer wonen en naar de bus wandelen. Aan de rechterkant van de foto zie je twee grote bomen die 

deels ook overhellen. De hoekwoning (Joop) heeft aangegeven geen last van de boom te hebben. De 

andere boom geeft volgens de bewoners wel overlast schaduw en bladeren. Gerrit zal dit verder 

oppakken.( Met dank aan de zaterdag groep.) 

• Grasproject Margriet. 

In het Pinetum zijn diverse nieuwe paden aangelegd, ook zijn bestaande paden verbeterd. 

Margriet is bij het kleine schuurtje aan het begin van het Pinetum bij de Atlasceder gestart met 

een gras project. Ziet er erg leuk uit en we hopen dat ze bij ons actief blijft. 

• Wild verzameld  

Met Corendon konden we dit jaar goedkoop via Eelde naar Side vliegen, vanuit Side een 

fantastische oude Romeinse plaats hebben we tripjes gemaakt naar het Taurus gebergte en 

daar o.a. de Turkse zilverspar wild verzameld. 

Hetzelfde trucje hebben we uitgehaald naar de Peloponesos in Griekenland en daar de Griekse 

zilverspar verzameld. 

• Uilenboom gekapt. 

 
De uilenboom waar enkele jaren geleden zo’n 14 ransuilen hun toevlucht hadden gezocht is op 

een hoogte van 2 meter gekapt. De boom was niet meer gezond en was een bedreiging voor 



het woonhuis ernaast. Het zou leuk zijn om een uil uit de stam te laten beitelen. In de 

begroting van 2024 meenemen? 

• Japanse duizendknoop 

Samen met Wim Velinga uit Garmerwolde hebben we de Japanse duizendknoop eruit 

getrokken. Het uitroeien zal niet lukken, we moeten ons er maar bij neerleggen dat dit een 

jaarlijks ritueel wordt. 

• Haag rondom Pinetum en Stadswegtuin. 

Het bedrijf dat de haag in opdracht van de gemeente moet snoeien is elk jaar erg laat. Vooral 

bij de ingang van de Stadsweg is de haag zo hoog dat er gevaarlijke verkeersituaties ontstaan. 

Gedeeltes van de haag worden overgeslagen en binnenkanten van de haag worden niet 

gesnoeid. Elk jaar moeten we hierover contact met de gemeente opnemen. Dit kan toch niet de 

bedoeling zijn. Graag zouden we zien dat het bestuur hierover goede afspraken met de 

gemeente maakt. 

• Wilgensnoei 

Samen met Wim Velinga zijn de drie wilgen weer kort gesnoeid, wat overblijft is een mooi 

kunstwerkje toch. 

 
 

• Aangeboden 

Op 7 oktober hebben we met een hele grote Le Roy groep een bezoek gebracht aan Mildam en 

Heerenveen. Arvid en Rex hebben de mensen van dit project een Oostenrijkse dennenboom 

aangeboden. 

 
 



Jaarplan 2024 Pinetum en Stadswegtuin 

Uitbreiding project “ROERDOMP” 

De terrassen bij het Roer langs de vijver wil Arvid tot voorlopig tot 27 meter uitbreiden. Arvid heeft 

aangegeven dat hij hiervoor nog 3 kuub zand en 1 kuub grint nodig heeft. Er worden veel vragen 

gesteld over de kuil, hierbij de letterlijke reactie van Arvid: 

‘Owja, dat wordt uiteindelijk een ondergronds romantisch verblijf. Het is ook in een vorm van een 

hartje gegraven.’ 

 

 

Naambordjes 

De bordjes zoals afgebeeld zijn een groot succes, ze blijven keurig op hun plek staan. Voor een 

dertigtal bomen die groot zijn geworden en op de plek blijven staan zouden we nog graag 30 laten 

bijmaken. Kosten ongeveer E 900,- 

 

 

 

 

 



Vlonder afbouw  

 

Zoals je ziet moeten er nog een aantal planken op de vlonder gemonteerd worden. Ook de 

toegangsweg kan beter. Naast handige handjes en wat materiaal denken we de vlonder voor E 150,-  

weer pico bello te krijgen. Achter de vlonder zit een paal die over de vijver steekt met het doel 

ijsvogeltjes te lokken. Het laatste is gelukt en daarom willen we nog een aantal plekken maken waar 

de vogels boven de vijver kunnen zitten om te jagen op visjes. 

De plek rondom de vlonder kan ook wel een opknapbeurt gebruiken. Ons voorstel is om hier een gras- 

(meerdere soorten) en bloementuin van te maken. E.e.a. in overleg met Jeffrey. Begrote kosten E 250,- 

Website Pinetum Quatrebras 

De website Pinetum-Quatrebras is niet meer veilig en zal binnenkort uit de lucht gaan. Tot op heden 

zijn de kosten altijd voor mijn rekening geweest. Indien P-Q in de lucht wil blijven dient er een 

nieuwe WEB aanbieder te komen. Wij zijn dan bereid alle foto’s (1000 stuks) en info over te zetten. 

De Stadswegtuin 

 



We zijn nu bezig om veel bloembollen die voor een prikkie bij Lidl hebben gekocht in de 

stadswegtuin te zetten. Dat wordt dus een mooi bloemenfestijn in het voorjaar. 

Voor 2024 denken we geen uitgaven te doen voor de Stadswegtuin. 

De begroting 2024 voor het Pinetum en de Stadswegtuin. 

Drie kuub zand en een bag steentjes voor Roerdomp. 

30 Naambordjes E 900,- 

Opknappen vlonder E 150,- 

Aanleg bloemen- en grastuin E 250,- 

Een uilenkop in de voormalige uilenboom E 500,- 

 

 

B. Circuit  
 
De gemeente vond, dat de palen ook maar weg moesten de meesten staan er al 30 jaar. Bij het 

opruimen bleken ze nog best goed, want de kettingzaag had er best moeite mee. De palen worden nu 

ingezet om een stappalen pad te creeëren. 

De uitvoering van de offerte natuurstenenplaten in de paden is intussen afgerond. Sommige 

omwonenden vonden het jammer, anderen vonden het fijn dat het gebied zo begaanbaarder we 

In de herfst is de touwbrug over de sloot opnieuw aangemaakt. Helaas hield die het 2 weken uit tot een 

persoon met een mesje langs kwam. Een week later is eea weer hersteld. (waarbij de tester een 

kletspoot opliep omdat het te zwak gespannen was. ☺  

 

C. Siergrassentuin 
 

De steiger annex chill-bank met bijbehorende vuurplaats begint te rotten, dus werd een nieuwe partij 

hout besteld die de rotte delen moet gaan vervangen. Dit vervangen heeft nog al wat voeten in de aarde 

en is inmiddels voor de helft klaar. De voltooïng zal in 2024 plaats vinden. 

Een vrijwilliger uit Mooiland doneerde een aantal siergrassen, die in dit project geplaatst werden in de 

hoop, dat ze het op kunnen nemen tegen het reeds gevestigde gras. 

 

D.  Appelhof 
 
De Appelhof wordt weer bewoond: kabouters met een engeltje wonen nu in de aardbeienbak 

 

 

E. Koepeltuin 
 

Er is een klein beetje onderhoud gedaan, maar dat heeft het vernielingsproces niet helemaal bij kunnen 

houden. Er moet hier en daar herstapeld en gemetseld worden. Daar zijn meerdere vrijwiulligers voor 



nodig.. De Zaterdag Vrijwilligers Groep bood hulp aan, maar op de zaterdag supreme schitterde de 

projectdrager door afwezigheid, zodat dat er weer niet van kwam. Laten we het vetgedrukt op de 

actielijst voor 2024 zetten. 

 

F. Binnenhof 
 
De Binnenhof heeft een whatsapp groep. Deze bestond eind 2023 uit 21 leden die in meerdere of 

mindere mate betrokken of actief zijn in het onderhoud van De Binnenhof. 

Op 8 juli heeft de zaterdag groep de rondgang om de Stuurboordswalvijver weer gangbaar gemaakt en 

een begin gemaakt met het opruimen van de schade aan de treurwilg van de Binnenhof. Dit kreeg een 

vervolg op 10 juli, toen Eigenhoutje kon komen om de kroon veilig te maken. Besloten werd om de 

boom in november terug te snoeien tot de stam (kandelaberen). Daarnaast ging een ploegje naar de 

stormschade tussen Mast en Kajuit kijken, dat resulteerde in een indrukwekkende takkenbult bij de 

Villa Atlantis.  

 

 

 

 

G. de Werf 
 

➢ Omdat de verbeteringen aan het Werfgebouwtje door vrijwilligers niet wilde vlotten, is 

besloten het door een betaalde timmerman te laten doen. Zijn offerte viel wat onvoordelig uit 

en het ontbrak aan chemie tussen timmerman en projectdrager. Daarom is het werk betaald 

gedaan door twee enthousiaste mannen, normaliter festivalbouwers, veelal met hergebruik van  

materialen afkomstig van Marktplaats. Een houtkachel afkomstig uit de zelfde bron is door 

een vakman veilig geïnstalleerd. De verdere afbouw, isolatie, schilderen, elektriciteit, water en 

het toilet en  is weer door vrijwilligers gedaan. Achter het gebouwtje kan het gevaarlijk zijn 

voor kleine kinderen. Daarom is een hek als afscheiding geplaatst en is het grote voorterrein 

veilig te gebruiken. 

De buurtmoeders hebben € 3000 voor de werf gekregen, dat gaat voor de wc en het 

afdak worden ingezet. Intussen is Arjan Van Wijk bezig geweest met het betegelen 



van de WC.  Hij heeft hiervoor een nieuwe achterwand geplaatst.  Een vrijwilliger 

(Lex van der Gaag) gaat de overkapping opnieuw opbouwen. Hiervoor zijn alleen nog 

wat stalen poten nodig 

 

➢ De Werf is nu weer bruikbaar voor diverse activiteiten. 

o  Een groepje van 10 basisscholieren uit de bovenbouw hebben elk een nestkast 

getimmerd, beschilderd en die in het LeRoy-gebied opgehangen dan wel mee naar 

huis genomen;  

o het Heyerdaalcollege gebruikte de Werf voor een geslaagd kunstproject de leerlingen 

hebben zelfportretten gemaakt en die tentoon gesteld in de werf. Daarvoor was het 

gebouwtje omgebouwd tot vleermuisgrot met landbouwplastic. De tentoonstelling 

bestond uit een multi-media show met beamers, posters, muziek, poëzie en 

schilderingen. 

o  bij de viering van 50 jaar LeRoy-gebied is er een muziekoptreden gehouden 

o er werd een beeltenis van Louis Le Roy gekettingzaagd  

o er is een 8 meter lange en 4 meter hoge sprinkhaan opgesteld, die een jaar eerder op 

Noorder Zon te bewonderen was en nu de rest van zijn bestaan op de Werf mag 

doorbrengen. 

o er werd gemozaiekt door kinderen van OBS de Swoaistee en het resultaat, 4 prachtige 

bankjes, is aan de stichting LeRoy aangeboden. 

o  er is een succesvolle openbare microscopendag gehouden in het kader van de 

Publieksdag Microscopie (4 nov) 

o er is een muziekgroepje gestart  

o  de buurtmoeders hebben de Werf in gebruik genomen als huiskamer, voor wekelijks 

een middag voor een jongere en een avond voor een oudere groep kinderen. 

o  per 20 januari zal Outdoor Kids, een organisatie die buitenactiviteiten wil 

aanmoedigen bij basisschool kinderen, de Werf gaan gebruiken als uitvalsbasis en het 

LeRoy-gebied als oefenterrein. 

 

 



➢ Uiteraard blijft de Werf speelterrein voor kleuters van de Swoaistee, de opslagplaats van 

brandhout en materiaal voor het maandelijkse Buurtvuur op de Vuurplaats en de uitvalbasis 

van zwerfvuil-verzamelaars Riemer en Benita. 

 

H. Nestkasten 
 

In een poging om ze kennis te laten maken met het jonge vogelleven kwam een groep van 10 kinderen 

op woensdagmiddagen elk een nestkast timmeren, artistiek beschilderen en daarvan een aantal 

ophangen in het LeRoy-gebied. Het timmeren was echter wat te hoog gegrepen, waardoor de 

vogelstudie wat in het gedrang kwam. Daarom wil Wim het komend jaar de nestkasten weer zelf 

maken en met kinderen kijken hoe de vogels er gebruik van maken. 

 

 

 

 

I. De Bijenstal “Langszij de Wilgen” 2023 
 

Projectdrager: Sieni Pijper 

 

Algemeen 

Het aantal bevolkte bijenkasten liep in de loop van het jaar op. Daarnaast functioneerden er een 

handvol  bijenkorven. Ook dit jaar was de onderlinge afstemming van de imkergroepsleden uitstekend 

en hielp men elkaar waar nodig, rond de kasten en in de tuin. De samenstelling van de imkersgroep 

bleef ongewijzigd: zeven dames en heren.  Onder hen de Stadsimker Bart van Egteren. Een drietal 

imkers hield zich ook dit jaar actief bezig met de koninginnenteelt teneinde raskoninginnen te kweken. 

De resultaten waren bevredigend maar nog niet optimaal.  



In de tuin aan beide zijden van het LeRoy-huis werd ook dit jaar het nodige gedaan. Er moest fors 

gesnoeid worden om de paden begaanbaar te houden. De regenton bij het LeRoy-huis werd vervangen 

en er werd wat nieuwe aanplant gedaan. Voornemen is om het komend  jaar naar nog meer 

bijenvriendelijke beplanting toe te werken. 

De met gras overwoekerde paden werden begaanbaar gehouden. Een ongewenste gast woekerde dit 

jaar als nooit tevoren: heermoes. Het handmatig wegplukken daarvan bleek met name voor de 

ingangen van de bijenkasten een haast niet uit te voeren klus. De aanschaf van een electrische 

bosmaaier bleek de oplossing, want deze klus kon hiermee zo snel worden uitgevoerd, dat het gedrag 

van de verstoorde bijen  hanteerbaar bleef. Ook werd het ontgrassen van de looppaden hiermee een 

stuk simpeler.  

Het LeRoy-huis bleef last houden van (farao-)mieren. De plaagdierenbestrijder kwam 15 juni weer 

langs. Afgesproken werd om in januari 2024 te gaan bestrijden via gaatjes in de muren.  

Aangeschaft dit jaar o.a. een bosmaaier (zie boven), een RVS honingvat, een zaklantaren, een 

tweedehands electrische honingslinger.  

 

 

Januari-maart 

De bijen kwamen ook dit keer niet goed uit de winter. Er was sprake van forse bijensterfte. Meer dan 

2/3e van volken bleek de winter niet te hebben overleefd. In de loop van het jaar nam het aantal volken 

wel weer toe (door deling van volken en ingebrachte zwermen), maar de aantallen van eerdere jaren 

werden niet gehaald. 

April-september 

In de zomer werd er op de stal weer een praktijkcursus gegeven, geïnitieerd door de Imkervereniging 

Groningen. Zo’n 10 cursisten deden het stagegedeelte van hun opleiding op de stal. De daarvoor 

benodigde bijenvolken werden een aantal maanden op de stal geparkeerd. Waarmee de stal toch erg 

druk bevolkt was.  

Een hoogtepunt was ook dit jaar de Open Dag op de stal in het kader van de Nationale Bijendag. Deze 

gebeurtenis viel dit jaar binnen de activiteiten van het programma van 50 jaar LeRoy. Bijna 60  

buurtbewoners,en andere stadjers vonden de weg naar de bijenstal. Vooral het aantal - soms nog jonge 

- kinderen dat binnenstapte was opvallend. Er vonden allerlei activiteiten plaats, zoals kaarsen maken, 

rondleidingen en honingverkoop. 

Het weer was de bijen dit jaar niet gunstig gezind. Niet voor de eerste keer viel door de vele regen de 

lindedracht letterlijk in het water en ook elders was er voor de bijen niet overmatig veel voedsel te 

vinden. Er was nauwelijks voorjaarshoning, maar de zomeropbrengst was bij de meeste bijenvolken 

desalniettemin bevredigend. 

Tevens werden er in de tuin zelfgemaakte vallen gezet om de Aziatische hoornaar buiten de deur (lees: 

tuin) te houden. Dit vanuit zuid-Europa oprukkende insect werd dit jaar een groeiende bedreiging voor 

de bijenstallen in heel Nederland. Omdat er in Kolham en Sappemeer al nesten van de Aziatische 

hoornaar werden gesignaleerd - en opgeruimd - waren de imkers heel alert op dit insect. Een aantal 

van hen heeft op 16 juni een cursus in Ruinen gevolgd over deze dreiging.  

Oktober – december 

De inwintering van de bijen werd zonder problemen uitgevoerd. Dat gold ook voor de varoamijt-

bestrijding. Tevens werden de tuinen winterklaar gemaakt. Er werden diverse zakken bloembollen in 



de grond gezet. De regenpijpen werden enkele keren schoongemaakt en de houtvoorraad voor de 

kachel in het LeRoy-huis werd op peil gebracht. 

 

 

 

 

J. Boomgaard Ra plus eco-kathedraal 
 
De betreffende projectdrager is dit jaar gestopt om dat hij geen eigen gereedschap krijgt. Hij wordt 

bedankt voor de jarenlange inzet, maar betreurd wordt, dat het lenen van gereedschap zo’n 

onoverkomelijke hindernis bleek. 

Gelukkig was daar de 2e zaterdag werkgroep bereid om dit gat te vullen. Zijn gingen op een aantal 

zaterdagen flink aan de slag en maakten o.a. het Lewenborg-fort weer toegankelijk. 

 

 
 
Dat vervolgens gebruikt werd om de bodem van de vijver te voorzien van een dikke laag klinkers. 



 

Op de 2e zaterdag in maart was een groep basketballers via NLdoet binnen gekomen en gingen aan de 

slag met het bouwen van een bank om te genieten van het uitzicht over de vijver. 

 

 

 

K. Natuurspeelbos Kajuit-Want Noordoost 
 
Dit project ligt stil. 

 

L. Buurtvuur 
 
Het aantal bezoekers van het buurtvuur groeit gestaag. Daarvoor zijn er nieuwe banken bij 

aangeschaft. Op de vuuravond van november kwamen  ruim dertig  bezoekers! De houtvoorraad is 

dankzij de storm van februari voor 2023 veilig gesteld, maar we kijken al weer rijkhalzend uit naar de 

volgende kapronde. De catering op de vuuravonden begint professionele trekjes te vertonen. Brecht 

Kreuger komt trouw per elektrische bakfiets. Naast koffie en thee is nu ook vaak met tripot en 

soeppan. De vuurplaats is ook een keer gebruikt door een klas van de Vrije School, een daverend 

succes. 

 

 

M.Moestuin Het Want   
 

Tuinierscomplex Het Want 2023 

 

Ondanks het zeer wisselvallige weer en moeilijke omstandigheden van enkele tuiniers zijn 11 tuiniers 

met veel enthousiasme aan het werk geweest in haar / zijn tuin. Van een tuinier is afscheid genomen 

waardoor we de 1e op de wachtlijst erg blij hebben kunnen maken met eindelijk een tuin. Nu zijn weer 

alle 12 tuinen bezet. 

 

Wat hebben we samen gedaan: 



• Het seizoen is geopend met koffie en lekkers in het voorjaar 

• De berg compost, die door de gemeente aan de overkant van de straat gestort was, is zo snel 

mogelijk verdeeld over de tuinen 

• Een gezamenlijke werkdag, waarbij de heg aan de binnenzijde gesnoeid is en de 

steentjespaden onkruidvrij zijn gemaakt. 

• Het seizoen is afgesloten in het Le Royhuis met een gezellige bijeenkomst waarin we 

ervaringen uitgewisseld hebben en plannen gemaakt voor komend jaar. 

 

Een lang en koud voorjaar, vervolgens hitte en droogte in mei én daarna een natte zomer. Er is weer 

veel opgevreten door de slakken, maar  we hebben voldoende heerlijke, biologische groenten kunnen 

oogsten. De ideeën voor permacultuur en “Hugelkultuur” worden door meer tuiniers in het klein 

uitgeprobeerd. Doordat er steeds meer bloemen gezaaid worden en er minder met een strakke indeling 

en rechte rijtjes gewerkt wordt krijgen de tuintjes een steeds natuurlijker uitstraling. Wat ook goed te 

merken is aan de toename van insecten in de tuin. 

 

N. Moestuin Kraaiennest 
 

Geen wachtlijst, tevreden tuiniers 

Wel kwam er een aanvraag voor een tweede pomp. Dit wordt nog bekeken. In het verlengde hiervan 

werd vastgesteld dat we ook de waterkwaliteit wel eens mochten testen. Dat wordt uitgevoerd in 2024 

 

O. Smulbos annex Fruittuin 
 

➢ In het voorjaar werd de totale padenstructuur door vrijwilligers van een nieuwe gritlaag 

voorzien van ongeveer 20 m3, aangevoerd in de zg. big bags. 

➢ Ook hebben stormen de nodige bomen neergelegd, waardoor er veel gezzagd moest worden 

om de paden weer vrij te maken. 

➢ Sigrid heeft een subsidievoorstel geschreven voor het opzetten van een voedselbos. Met 

commentaar feed back gegeven (in uw bezit) Vanwege deadline van 31 oktober is het voorstel 

snel ingediend, we zullen zien wat er besloten wordt. 

 

P. De Zandbank  
 

Vorig jaar heeft het bedrijf van Klaas Mulder de Zandbank geëgaliseerd en met gras 

ingezaaid. Het eindfeest van 50 jaar Lewenborg werd hier met succes gehouden. Doordat het 

nu regelmatig wordt gemaaid en onderhouden door Robet Drogt, verloedert het niet meer en 

ligt het te wachten op het organiseren van evenementen.  

 

Een nieuw initiatief vanuit een 2-tal enthousiaste boogschutters, die vonden, dat de Zandbank 

een plek bij uitstek was om mensen in aanraking te brengen met deze prachtige sport. Het 

bestuur boog zich over dit voorstel en stelde een aantal vragen. De projectdragers 

beantwoorden dit, zodat in januari hierover een besluit genomen kan worden. 

 



 

De Straat in actie ter gelegenheid van de 50 jaar LeRoy-activiteiten. 

 

 

Q. Budget-aanvragen LeRoy-projecten Wim Velt voor 2024 n.a.v 

een aantal hierboven beschreven projecten  
 

Nestkasten. (ad H) Komend jaar wil ik niet het timmeren, maar juist het ophangen, schoonmaken en 

broedresultaten inventariseren met kinderen doen. Het timmeren kan het doe ik dan zelf, of samen met 

enkele andere volwassenen. Hiervoor heb ik misschien alleen wat planken nodig, max € 100,- 

Koepeltuin. (ad E) Ik hoop er het komende jaar weer meer aan te doen, liefst samen met de 

zaterdaggroep. Wellicht wat extra bloeiende struiken en vaste planten en wat cement. Max € 100,- 

Buurtvuur. (ad L)Dit project draai ik met anderen. Die anderen verzorgen de catering en propaganda. 

Ik de hardware, dwz. ik zorg voor het brandhout, de zitbanken en de waxinelichtjes. Dat doe ik met 

twee tochten Werf- Vuurplaats vice versa met een volle, inmiddels gammele, fietskar. Ik wil graag een 

tweede, grotere fietskar lassen en timmeren, zodat ik die twee karren van te voren opgeladen kan 

hebben klaar staan. Max. € 200,- 

Werf. (ad G) De afgelopen jaren heeft de stichting heel wat uitgegeven aan de verbouw van het 

gebouwtje. Via het wijkbudget kwam daar € 3000,- bij. Het krijgt verschillende gebruikers. De 

buurtmoeders hebben voor het Werfgebouwtje ook € 3000,- gekregen uit het wijkbudget. De 



Swoaistee heeft budget voor wat schooltuintjesachtige dingen. Nu hebben zich de Outdoor Kids 

gemeld. Die kunnen ook wat meebetalen en eigen aanvragen voor subsidie doen. Voor algemeen 

gebruik wil ik het afdak, dat vanwege de verbouw is verwijderd, opnieuw opbouwen, nu naast het 

gebouwtje. De dakplaten zijn bewaard gebleven en ik heb vervangende balken gekregen,  dus is er 

alleen wat materiaal nodig als cement, verbindingijzers, verf etc. Max € 150,-, Eventueel een nieuwe 

pickniktafel. € 250 - € 300,- (lijkt me ook wel aan te vragen bij het wijkbudget) 

Zandbank. (ad P) Is in 10 jaar drie keer groots aangepakt door Klaas Mulder. Dit is door de stichting 

betaald. Daarna heb ik uit het Wijkbudget € 2000,- gekregen voor het plaatsen van een 

gereedschapcontainer en een artistieke toegangspoort. Dat geld is in LeRoy-kas gestort, de container is 

betaald, maar het overblijvende geld was volgens mij geoormerkt, dus wil ik  alsnog bij een artistieke 

lasser een toegangspoort bestellen en de container artistiek laten beverfspuiten door mijn daarin hoog 

gekwalificeerde zoon Michel. De Zandbank  wordt nu regelmatig gemaaid door Robert Drocht, 

waardoor hij nu toegankelijk en bruikbaar blijft.  Robert zou graag de oude defecte pingpongtafel laten 

verwijderen. Verdere aanpassingen en verbeteringen kunnen (mee)betaald worden door nieuwe 

gebruikers zoals scholen, misschien de boogschietclub, of andere initiatieven. Die kunnen hier ook 

hun aanvragen voor doen bij het wijkbudget. Wilde inschatting van de kosten voor de stichting 

(afgezien van de toegangspoort): € 750,- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VI. Financiën 2023 

Het jaar 2023 werd een spannend jaar voor de stichting, omdat de penningmeester vertrok en er 

bijzondere uitgaven te verwachten waren in verband met het 50-jarig bestaan van de Leroy-gebieden 

én het feit, dat de gemeente er op aandrong, dat het bestuur zijn verantwoordelijkheid nam en de 

gemeente vrijwaarde van iedere vorm van aansprakelijkheid. 

De 50-jaar werd gevierd met een festivalmaand, die bij de PR uitgebreid besproken is. Ook de kosten 

hiervan werden bij PR geboekt en de activiteiten wierpen vrucht af: zo is de vrijwilligersgroep, die op 

de zaterdag bij elkaar komt gegroeid van 18 personen naar 34. 



Deze groep werd ingezet voor het onderhoud van de paden waar over ruim € 6000 aan grit werd 

uitgereden. Daarnaast werden een aantal paden, die ooit belegd waren met natuurstenen platen 

geruimd en voorzien van de degelijke gritlaag met een ondergrond. Die platen waren te zwaar voor 

onze handen, zodat we onze huisaannemer moesten inschakelen.  

Dat deden we ook bij de eis van de gemeente om de palen van het circuit (die in de periode tussen 

1985 en 1995 geplaatst waren) op te ruimen. Deze bleken echter nog niet zo slecht: de kettingzaag had 

er moeite mee, maar nu kunnen ze een 2e leven krijgen. 

 

EXPLOITATIE-OVERZICHT 2023 

bedragen in €uro's 

  Ontvangsten 2023   
 

      Uitgaven 2023   
 

1 Saldo 
 

5515 
 

  3 Administratie 
 

1283 

2 Subsidie 2023 
 

24382 
 

  4 Energie 
 

768 

18 

Onkostenvergoedingen 

gebruik LeRoy-huis 
 

1544 
 

  5 Wilgenbos 
 

0 

19  

 Overboeken van 

inrichtingsbudget 
 

20000 
 

  6 Circuit / appelhof 
 

8521 

    
 

  
 

  7 Le Roy huis + Bijenstal 
 

1358 

     
  8 Binnenhof / Stuurboordswal 

 
1091 

     
  10 Koepeltuin / de bult 

 
407 

     
  11 De Werf / zandbank 

 
6051 

     
  12 Pinetum / speelbos 

 
1437 

     
  13 Smulbos Wimpel 

 
6334 

     
  14 Tuinen Want & Kraaiennest 

 
890 

     
  15 Vuurplaats 

 
0 

     
  16 PR 

 
10519 

   
  

 
  17  bankkosten  170 

      18 Verzekeringen  222 

      19 Woz  248 

      20 Leges  391 

      21 Diversen  397 

      22 Saldo  11354 

   
51441 

 
  

   
51441 

 

 



1 Saldo Rabobank 01-01-2023 

2 Subsidietoekenning 2023 

3 Administratie 

4 Energiekosten 

5 Materiaal en Materieel 

6 Circuit / appelhof 

7 Projectkosten Le Roy Huis + Bijenstal 

  8 Projectkosten Binnenhof 

  9 Projectkosten Ecokathedraal Ra 

10 Projectkosten Koepeltuin / de bult 

11 Projectkosten de Werf / zandbank 

12 Projectkosten Pinetum 

13 Projectkosten Smulbos Wimpel 

14 Projectkosten Tuinen 

15 Projectkosten Vuurplaats 

16 PR 

17  bankkosten 

18 verzekeringen 

19 woz 

20 leges 

21 diversen 

22 Saldo Rabobank 31-12-2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  Ontvangsten 2023 
 

Uitgaven 2023 
 

1 Saldo 45547 

3 Overschrijven 

naar exploitatie 20000 

2 Rentebijschrijving 2023 14 
  

     

     

     

  
  4 Saldo  25561 

  
45561 

 
45561 

 

 
1 Saldo Rabobank bedrijfsspaarrekening 01-01-2023 

2 Rente over periode 01-01-2018 t/m 31-12-2018 

3 in verband met late aanvraag subsidie van inrichtingsbudget naar exploitatie budget 

4 Saldo Rabobank bedrijfsspaarrekening per 31-12-2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 



VIII. Vooruitblik op 2024 

 

Organisatie, gespecificeerd naar persoon en taakgebied. 

 

A. Het stichtingsbestuur (met portefeuilles) per 01-01-2024 
 

• Voorzitter: vacature  

• Contacten gemeente 

• Leiden vergaderingen 

• Uitzetten beleid 

• PR 

 

• Secretariaat: Gerrit Vos 

• Notulen en jaarverslag 

• Opslag archief/ toegankelijk maken 

• Correspondentie 

• e-mail website 

• website LR 

• Nieuwsbrief 

• Bomenkap / groenbeheer 

• Bestrijding berenklauw, Japanse duizendknoop en indamming bamboe 

• Facebook pagina 

• Instagram 

 

• Penningmeester:  vacature 

 

 

• Algemeen lid: Wim Velt 

• wijkkrant 

• Nestkasten: schoonmaken en nieuwbouw 

• Natuurwerkplaats / Werf 

• Eco-kathedraal Mast / Koepeltuin 

• buurtvuur: houtvoorraad (2 jaar droogtijd) op peil houden. Elke vuuravond 

brandhout, zitplaatsen en waxinelantaarntjes uit de Werf naar de vuurplaats 

brengen en terug. 
 

 

• Algemeen lid: Sieni Pijper 

• Bijenstal 

• Educatieve activiteiten 

• Agenda en onderhoud LeRoy-huis 

  

• Algemeen lid: vacature 

 

• Algemeen lid: vacature 

 



Pers. gegevens bestuur per 01-01-2024 

 

vacature         

Wim Velt   Mast 9   9733 HE  06-38302995 

Vacature 

Sieni Pijper   Golfslag 42  9732 MB  06-52075445 

Gerrit Vos   Kajuit 71  9733 CD  06-42263495 

Vacature 

vacature 

 

 

 

B. Projectdragers en Projecten 
 

1. Vacature 

a) Appelhof 

 

2. Benno Ticheler en Frans Valster 

a) De Binnenhof 

i. Duinen Stuurboordswal-vijver 

ii. Pad rond de vijver onderhouden 

iii. Planten bestellen en planten 

iv. Onderhoud Binnenhof 

v. Zwaluwentil 

 

3. René van wezel 

a) De tweede zaterdag van de maand de vrijwilligersgroep aansturen 

b) Werkzaamheden organiseren 

 

4. vacature 

a) Boomgaard Want 

i. onderhoud 

 

5. Sieni Pijper 

a) bijenstal:  

i. Publiciteit in Wijkkrant over nieuwe leden Bijenstal 

ii. Voorlichting scholen 

iii. Ontwikkeling les kist 

iv. Coördineren cursussen 

v. Agenda en beheer LeRoy-huis 

 

6. Wim Velt: 

a) publicaties in de Wijkkrant 

 

7. Wim Velt  

a) de Werf 

i. Nestkasten bouwen (Wim Velt) 

ii. Kunstobjecten creëren 



iii. Samenwerking met de Swaoistee voor het creëren van natuurbeleving 

voor kleuters 

iv. Creëren praathuis  

 

8. Rex Leber /Arvid van den Bos 

a) Pinetum 

b) Stadswegtuin 

 

9. Suzanne Vrienten 

a) Natuurspeelbos Kajuit-Want Noordoost 

 

10. Gerrit Vos 

a) Circuit 

 

11. Sigrid kingma 

a) Smulbos 

b) fruittuin 

 

12. vacature 

a) Siergrastuin 

 

C. Jaarplanning 2024: 
 

Dit is een dermate dynamisch gebeuren, dat we dit nu op facebook gaan bijhouden.  Op de nieuwe 

website wordt een openbare agenda van het LeRoy-huis bijgehouden 

         D. Kaart LeRoy-gebied 

 

 

 
 



 

 

Bijlage I: 

 

In onderstaande tabel zijn de verschillende hoofdboomsoorten aangegeven:  

 

Boomsoort  Aantal  %  

Essen (diverse soorten)  108  14%  

Esdoorn (diverse soorten)  108  14%  

Wilgen (diverse soorten  89  12%  

Berken (diverse soorten)  84  11%  

Populier (diverse soorten)  72  9%  

Linde (diverse soorten)  49  6%  

Els (diverse soorten)  45  6%  

Appel (diverse soorten)  39  5%  

Sorbus (diverse soorten)  33  4%  

Kastanjes  25  3%  

Zomereik  19  3% 

Acacia  18  2% 

Kers (diverse soorten)  13  2%  

Vleugelnoot  12  2%  

Iepen  8  1%  

Beuken (diverse soorten)  8  1%  

Divers (< 5 per soort)  30  4%  

Totaal  760  100%  

 

Tabel 1 Uitkomsten aangetroffen boomsoorten  

 


